

《单词百科:sosa是什么意思?sosa怎么发音?sosa的解释和用法》

英语单词sosa是什么意思?sosa怎么读?sosa怎么发音?简答网为您整理了sosa的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sosa怎么读

sosa的读音:[so s]

sosa的意思

1、[人名] 索萨, 索莎(女名);[地名] [巴拉圭、德国、古巴、洪都拉斯、委内瑞拉] 索萨;

sosa的双语例句

1、Argentinian striker Roberto Sosa scored Udinese's winner.

阿根廷射手苏沙为乌甸尼斯射入致胜一球。

2、 I may not be able to kick your ass, but my sister can. Little Sammy Sosa's a bit shook up, but she'll be okay. Thanks, buddy.

也许我没办法开扁你不过我老姐倒可以格斗天女抓狂了，她没事的谢了

3、 Throwing away their traditional frugality, Bayern acquired france's Franck ribery, italy's Luca toni, turkey's Hamit altintop, Argentine Jose Ernesto Sosa along with Germans Miroslav klose, Marcell Jansen and Jan schlaudraff.

把他们传统的节俭抛在一边，拜仁已经获得了法国的里贝里，意大利的托尼，土耳其的阿尔滕托普，阿根廷人索萨，还有德国人克洛泽，延森和施劳德拉夫。

4、 The winner was announced as Anabel Solis Sosa from Yucatan, who will go on to represent Mexico at Miss World.

获胜者被宣布为安贝尔索利斯索萨从尤卡坦半岛，谁将会继续在世界小姐代表墨西哥。

5、 Sluggers Sammy Sosa and Mark McGwire were also rejected.

种子选手萨米·索萨和马克·麦格威尔也都未能通过。

6、 but I played with all those guys-Sosa, McGwire.

但我跟索萨麦圭尔他们都一起打过球

7、 But spectacular batting displays by the likes of Mark McGwire and Sammy Sosa, along with top quality pitching from Roger Clemens, Randy Johnson, Pedro Martinez, and Greg Maddux have kept the spectators coming and the cash flowing through America's favorite sport.

幸而杰出重炮手如麦圭尔和萨米·索萨的全垒打竞争，加上顶尖投手罗杰·克莱蒙斯、蓝迪·约翰逊、佩德罗·马丁内斯及格雷格·马达克斯的精湛表演，吸引球迷回笼、钞票回流，美国人对棒球的热爱有增无减。

8、 Porfirio Lobo Sosa become President 2010-The 2009 Honduran constitutional crisis ends when Porfirio Lobo Sosa becomes the new President of Honduras

历史上的今天-波菲里奥·洛沃·索萨成为总统2010年的今天，波菲里奥·洛沃·索萨成为洪都拉斯新总统，2009年洪都拉斯宪法危机结束。

9、 Autoionization Rates Coefficients of Highly Ionized State in SOSA Model

SOSA模型下高剥离态的自电离系数

10、 Among those passed over with three baseball stars who are eligible for the first time, Barry Bonds, Roger Clemens, Sammy Sosa, NPR's Craig Windham reports all three were among players linked to the game's steroid scandal.

提名人选中包括三位第一次得到该资格的棒球明星，巴里·邦兹，罗杰·克莱门斯以及萨米·索萨，据NPR新闻的克雷格·温德姆报道，这三人都与比赛中使用类固醇药物的丑闻有关。

11、 Sosa and US All-Stars team will play 8 matches in Fukuoka from 6th to 15th November.

从11月6日至15日，索萨和美国全明星队将在福冈打8场比赛。

12、 Martin Sosa, a New Yorker who was with his family on the US Airways flight that ditched in the Hudson River, quoting his 4-year-old daughter's reaction to the emergency landing.

与家人一起乘坐迫降在哈德逊河上的美国航空公司航班的纽约人马丁·索萨引用他4岁女儿对紧急降落反应所说的话。

13、 The shift is due to a combination of politics, geography and branding, said Alejandra Sosa Pieroni, an international recruitment expert with Ruffalo Noel Levitz, a company that consults with colleges to improve enrollment.

美国招生咨询公司拉法洛-诺埃尔-勒维茨公司的国际招生专家亚力杭德拉·索莎·诺埃尔说，这一变化是政治、地理和品牌推广等多种因素造成的。

14、 For an example, one of his teammates in Inter, the Uruguayan striker Ruben Sosa treated him more as a rival than a colleague.

俱乐部保证要对打法做出改变但这并没有兑现，他在国米的队友&匈牙利前锋鲁本-索萨把他当作是竞争对手而不是队友。

15、 Sosa, a very popular sports figure in Mexico, had this to say, " We cannot be indifferent to the tragedy in Haiti and I'm hoping that Mexicans everywhere will join us in this humanitarian effort."

索萨，一个著名的墨西哥拳手，曾经这样说到，“我们不能对海地悲剧无动于衷，我希望墨西哥各地动员起来加入我们这场人道主义援助。”

16、 So a corked bat is a bad idea for Sammy Sosa, who got caught using one.

因此对于塞米索萨来说，在棒球里填充软木是个馊主意因为他曾试过这样作弊被抓。

17、 Honduras 'ambassador to the body [Carlos Sosa Coello] demanded what he termed an' condemnation" of the coup.

洪都拉斯驻该机构大使要求大家对叛乱活动进行“强烈谴责”。

以上是简答网为您整理的sosa怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于sosa的用法、sosa的释义、sosa的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sosa>

